
 
 

info@nknetwerk.nl 

NEDERLANDS KOERDISCH NETWERK 

Geacht college van B&W en geachte raadsleden, 

Met deze brief willen wij onze zorgen uiten over het taalgebruik van raadsleden 
aangaande de recente ongeregeldheden en de overvolle zaal tijdens een evenement in 
het Event Plaza in Rijswijk.1 De eigenaar van het Event Plaza heeft tijdens het 
inspreekmoment in de gemeenteraad van 25 maart jl. aangegeven dat hij al 12 jaar 
zonder problemen de zaal verhuurt aan de organisatie DemNed.2 Het is dan ook 
zorgwekkend dat sommige leden van de gemeenteraad, met name van de partij Beter 
voor Rijswijk, generaliserende en polariserende uitspraken hebben gedaan over de 
Koerdische gemeenschap. Uitspraken zoals "overval van Koerden" en "mensen die 
zomaar uit de lucht komen vallen" zijn niet alleen ongepast, maar dragen ook bij aan de 
stigmatisering van een groep Nederlanders die al jarenlang wordt gemarginaliseerd en 
geterroriseerd.3  

Het jaarlijkse evenement trekt Koerden uit alle delen van Nederland en is altijd zonder 
problemen verlopen. De bezoekers zijn niet zomaar uit de lucht komen vallen. Dit moet 
bekend zijn geweest bij de burgemeester, de gemeenteraad en andere gemeentelijke 
instanties: 

“Vorige week was er veelvuldig contact met de gemeente over de Koerdische 
bijeenkomst afgelopen zondag”, zegt Walraven. “In de gemeenteraad zei de 
burgemeester gisteren dat er twee keer advies aan de politie is gevraagd, maar er was 
geen aanleiding om te verwachten dat de openbare orde zou worden verstoord. Het 
evenement vindt hier al tien jaar plaats en er is nog nooit iets gebeurd.”4 

Uit meldingen van bezoekers blijkt dat er in Rijswijk een onverwachte grote opkomst van 
Koerden was voor de Newroz-viering. Deze situatie lijkt overeen te komen met wat in 
verschillende andere Europese steden is waargenomen, waar eveneens een 
onverwachte grote belangstelling voor deze viering werd geregistreerd. 

Helaas was er in Rijswijk onvoldoende anticiperend opgetreden op deze grote toestroom 
van bezoekers. Hierdoor konden niet alle aanwezigen in de zaal worden 
geaccommodeerd, waardoor een aanzienlijk deel van de bezoekers buiten op het terrein 
moest blijven staan. Sommige bezoekers zijn zelfs vertrokken bij aankomst, vanwege de 
overweldigende drukte. Dit benadrukt de noodzaak van een betere voorbereiding en 
coördinatie bij dergelijke evenementen, vooral gezien de onverwachte omvang van de 
opkomst. 

 
1 Zalencentrum Rijswijk moet dicht na ongeregeldheden 
2 Vergadering Gemeenteraad 25-03-2025 Gemeente Rijswijk 
3 Vragen_BvR_-_Koerden 
4 Eigenaar ontstemd over verbod op feesten na overlast zalencentrum: ‘Koerden moeten excuses 
aanbieden’ | Den Haag | AD.nl 

https://nos.nl/artikel/2561185-zalencentrum-rijswijk-moet-dicht-na-ongeregeldheden
https://rijswijk.raadsinformatie.nl/vergadering/1282085
https://rijswijk.raadsinformatie.nl/document/15312208/1/Vragen_BvR_-_Koerden?connection_type=1&connection_id=9203259
https://www.ad.nl/den-haag/eigenaar-ontstemd-over-verbod-op-feesten-na-overlast-zalencentrum-koerden-moeten-excuses-aanbieden~a1fe95cc/
https://www.ad.nl/den-haag/eigenaar-ontstemd-over-verbod-op-feesten-na-overlast-zalencentrum-koerden-moeten-excuses-aanbieden~a1fe95cc/
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Wij willen graag benadrukken dat de onvoorziene drukte niet alleen in Rijswijk heeft 
plaatsgevonden, maar ook in andere Europese steden, waaronder Keulen. Het is 
daarom van belang om hierover in gesprek te gaan en te onderzoeken hoe we in de 
toekomst beter kunnen anticiperen op dergelijke grote bijeenkomsten, om de veiligheid 
en het welzijn van alle betrokkenen te waarborgen. 

De eigenaar van het Event Plaza heeft tijdens het inspreekmoment dan ook zijn 
verantwoordelijkheid genomen en aangegeven dat hij de eindverantwoordelijke is voor 
de gebeurtenissen. Het is dan ook onbegrijpelijk dat sommige gemeenteraadsleden de 
schuld bij de Koerdische gemeenschap als geheel neerleggen.  

Wij verzoeken de gemeenteraad dan ook om haar verantwoordelijkheid te nemen en te 
zorgen voor een gezond democratisch debat waarin geen plaats is voor generaliserende 
en polariserende uitspraken. De burgemeester gaf in dezelfde 
gemeenteraadsvergadering aan dat er in het verleden geen problemen zijn geweest, 
zoals bevestigd door de politie en de driehoek.  

Laten we samenwerken om ervoor te zorgen dat dergelijke incidenten in de toekomst 
worden voorkomen en dat er intensiever contact tot stand komt tussen de Nederlands-
Koerdische gemeenschap en de gemeente Rijswijk. 

Hoogachtend, 

Stichting Nederlands-Koerdisch Netwerk 

 


